
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-08-23, § 2 

 

 Tid Torsdagen den 23 augusti 2012 kl 16.35 – 16.55 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 3 september 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Peter Abelin (M) för Datevig Tjärnberg (M) 

Jimmy Lindgren (S) för Annika Ödebrink (S) 

 

Ersättare:  

Inga-Lill Larsson (M)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Barbro 

Edlund, Ted Ell, Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Mattias Lundberg och Anne 

Rådestad samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-6 och biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 

 

 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Svar på fråga om hastighetsbegränsning på Hägerstensvägen 

Mattias Lundberg svarar på fråga från Annika Ödebrink (S) ställd på nämnden den 19 

april. Frågan handlar om i fall det finns möjlighet att få ner hastighetsbegränsningen 

till 30 km/h på Hägerstensvägen mellan Axelsberg och Mälarhöjden.  

 

Kontoret avvaktar en ny hastighetsplan för området innan man vidtar några åtgärder 

här. Arbetet med den nya planen pågår. 

 

 

Svar på fråga om hastighetsbegränsning på Hägerstensvägen mot Södertäljevägen 

Mattias Lundberg svarar på fråga från dåvarande vice ordföranden Emilia Hagberg 

(MP) ställd på nämnden den 19 april. Frågan handlar om i fall det finns någon 

möjlighet att få ner hastigheten där man svänger av Hägerstensvägen mot 

Södertäljevägen. 

 

Kontoret bedömer inte att det är något trafiksäkerhetsproblem här.  

 

 

Information om studentflak  

Mattias Lundberg ger en lägesrapport om sommarens studentflak.  

 

 

Rapport om Söderledstunneln 

Per Anders Hedkvist informerar om bedrägeriförsöket mot trafikkontoret inom 

projektet Söderledstunneln. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


